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BURMISTRZ 

MIASTA SIERPC 

PAN 

JAROSŁAW PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Szanowny Panie  Burmistrzu ! 

W imieniu Sierpczan Proszę o odpowiedź w następujących sprawach dotyczących  barier 

architektonicznych  w Sierpcu: 

1.  Czy usuwanie barier architektonicznych w Sierpcu będzie realizowane poprzez 

budowę windy przy budynku Urzędu Miasta w Sierpcu ? 

2. Czy pozostanie podjazd do budynku Urzędu Miasta w Sierpcu ? 

3. Ile jest w Sierpcu osób na wózkach ? 

4. Ile jest osób w Sierpcu, które z powodów niepełnosprawności muszą korzystać z 

podjazdu lub windy ? 
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